
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Mandag den 28. august 2023, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maggi 
Møller Knudsen, Pernille Bech Wulff, Ida 
Hagen, Søren Schou   

 
Elevråd: Elliot 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Kamilla Burla, Jon Haugaard Meineche, 
Bettina Jansen  

 
Afbud: Jesper Boysen, Maria Jelstrup Munk, 
Nicolai de Vries, Isabel 

 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Maggi blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsordenen blev godkendt. 

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) KKFO-forældreråd 

e) forpersonen 
 

     Kl. 17:10 – 17:35 
 

Eleverne 
Der har været afholdt elevrådsmøde, hvor de 

bl.a. har drøftet skolens mobilpolitik, 
udgangstilladelser og udearealerne . 

Medarbejderne 
Vi er kommet godt i gang efter 
sommerferien. Der skal på mellemtrinnet 

igen i år afholdes en mellemtrinsfest for 
eleverne 

KKFO 
I KKFO´en er vi også kommet godt i gang 
efter ferien. Vi er ved at stable en 

cirkusforestilling på benene, og børnene er 
meget engagerede.  

 
 



Ledelsen 

Det generelle indtryk er, at vi over hele 
skolen er kommet godt i gang med det nye 

skoleår. 
 
Vi vil lave en dybere undersøgelse af vores 

overgang fra 6. til 7. klasse og 
udskolingsmodellen for at blive klogere på, 

om vi kan forbedre noget i vores praksis.  
 
Vores ansættelser rundt omkring på skolen er 

på plads. 
 

Der skal en del medarbejdere på barsel nu 
her.  
 

Der har været afholdt møder for 
skoleledelserne i Brønshøj / Vanløse, hvor 

fællesmøderne for skolebestyrelserne blev 
drøftet, og der er en stærk opfordring til, at 

man fra de enkelte bestyrelser deltager på 
disse møder. 
 

Ledelsen special 
Personalet i special er nu fuldtallige.  

Vi er fortsat ikke fyldt op på elevtallet, hvor 
vi mangler fire elever. Vi rykker meget ift. 
Visitationen for at få fyldt klasserne op. 

 
Der var forældremøde i forrige uge i 

specialklasserækken, hvor økonomi og 
besparelser samt udfordringer med 
taxakørsel bl.a. blev drøftet.  

 
9. klasse skal på lejrskole i Odense.  

 
Elevrådet fra 5.-9.klasse er ved at komme på 
plads, hvor en elev fra almen på sigt skal 

være med på elevrådet på almen. 
 

KKFO Special Forældreråd 
Det er i sin spæde start, og rammerne for 
arbejdet i forældrerådet er ved at blive 

fastlagt. 
 

Forpersonen 
Maria har talt med Damhusengen Skole, hvor 
der var megen inspiration at hente f.eks. 

omkring frikvarterer og udeordning samt 
forskudte mødetider.  

4. SBs budskab på forældremøder 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 17:35 – 17:50 

På 1. årgang deltager Pernille, og på 4. 
årgang deltager Naja.  

Ida deltog på specialklasserækkens 
forældremøde.  



 På 7.årgang er det ikke muligt for 

bestyrelsen at deltage, men Maria taler med 
Katja.  

5. Det pædagogiske personales dag 

- opstart 

 

Drøftelse & evt. beslutning 
 
Kl. 17:50 – 18:00 

 

Vi beslutter at køre samme model som 
forrige skoleår.  

6. Plan for udarbejdelse af 

årsberetning 2022/2023 
 

Drøftelse af, hvad skal med, hvem gør 
hvad? 
 

Kl. 18:00 – 18:20 
 

Vi skal invitere til møde for skolens forældre, 

hvor årsberetningen gennemgås.  
 

Bjarne leverer data, Ida og Maria skriver, og 
Maggi assisterer.  

 
Punktet er på SB igen den 21.9. 
 

SB Mødet 25.10 starter først 17:45.  
Mødet om årsberetningen lægges den 25.10 

fra kl.17-17:30. 
Tidspunkt for kontaktforældremødet besluttes 
på næste SB 

7. Den gode opstart efter ferien 
- informationsniveau m.m. til elever. 

Hvordan undgå ”overload” 
 

Drøftelse & evt. beslutning 

 
Kl. 18:20 – 18:35 

 

Der er en oplevelse af, at der er mange 
informationer og beskeder til eleverne i den 

første tid efter sommerferien. Særligt nogle 
årgange er hårdt ramt ift. at skulle forholde 

sig til nye fag, regler, lokaler, osv. 
 
Det blev foreslået at samle information i 

klasserne til forældrene i et ugentligt 
nyhedsbrev. 

 
Vi tager det på TEKO før sommerferien, så 
det kan indtænkes i opstarten efter 

sommerferien 2024.  

Pause 

 
Kl. 18:35 – 19:00 

  

 

8. Principper 
- forsat arbejde og præsentation  

 
Drøftelse og godkendelse 

 
Kl. 19:00 – 19:30 

 

Bilag vedlagt 

 
Princip for Skoleårets Organisering laver 
skolen. 

Princip for Musik og Eliteidræt skal lægges 
ind under Princip for Skoleårets Organisering. 

Naja skriver oplæg til Princip for Inspirerende 
Undervisning.  
Princip for KKFO´ens Virksomhed revideres af 

Ida, Pernille og Bettina.  
Princip for Røgfri Skoletid revideres af Søren, 

Maria og Elliot. 
Princip for Skole Hjem Samarbejde revideres 
af Naja og Pernille. 



9. Orientering om resultatet af 

afgangsprøverne 2022/2023 

 
Orientering 
 

Kl. 19:30 – 19:45 
 

I skoleårene 20/21 og 21/22 havde vi et højt 

gennemsnit i karaktererne ved 
afgangsprøverne. Dette er faldet tilbage i 

22/23, hvilket er en generel tendens på 
skolerne i København. Vi forventer at kunne 
bibeholde samme niveau fra 22/23 ved 

afgangsprøverne i indeværende skoleår.  

Eleverne i specialklasserækken har klaret sig 

flot ved afgangsprøverne de seneste år, også 
i 22/23. 

Kirkebjerg Skole ligger generelt fortsat over 

by-niveau i København. 

10. Status for elevtal og optag i 

distriktet 2023/2024 

 
Orientering 
 

Kl. 19:45 – 19:55 

 

Fra distriktet er der i dette skoleår 65%, som 

søger Kirkebjerg Skole, hvilket er et fald.  

 

Vi har lige nu 1025 elever indskrevet på 
skolen, hvoraf 85 går i special og 940 går på 
almen.  

11. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

Der er et ønske om, at vi forholder os til, at 

klasserne i special betegnes grupper og ikke 
klasser.  
 

I ledelsen har vi et problem med mødet den 
8.2.24, så vi kommer med et forslag til en 

anden dato.  

 

Næste møde:  
 
21. september 2023 kl. 17:00 – 20:00 

 


